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Schriftelijke vraag van mevr. Lederman Bucquet: verlichting van oversteekplaatsen. 
 
Veel oversteekplaatsen zijn slecht verlicht en dit vormt een gevaar. Overweegt het college een verbetering inzake 
de verlichting van oversteekplaatsen voor voetgangers?  
 
Antwoord 
 
Volgens Sibelga is het niet altijd gepast om meer verlichting te voorzien, behalve op drukke plaatsen (scholen, 
belangrijke kruispunten). Sibelga en de gemeente bestuderen wel elke aanvraag. Het college heeft de directie van 
Sibelga onlangs ontmoet in verband met de noodzaak om bepaalde oversteekplaatsen te voorzien van verlichting. 
U kan steeds plaatsen doorgeven waar betere verlichting gepast zou zijn. 
 
Ter info: Sibelga organiseert op 2 april een infosessie voor gemeentelijke mandatarissen: www.sibelgameeting.be 
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